
Styrelsemöte Smålands Taxklubb 

När: Onsdag 13 mars, kl. 19.00 

Var: Digitalt via Skype  

Närvarande: Rebecka Lönnqvist, Stefan Carlsson, Göte Roman, Jörgen Fransson, Filip 
Österlind, Mia Petersson, Richard Wiberg och Sebastian Åkesson 

§ 1. Mötets öppnande 
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2. Välkommen Kent! Presentation av övriga styrelsen. 
Ett särskilt välkommen riktades till Kent Persson, nyvald ledamot i styrelsen. Kent 
medverkade inte vid årsmötet och fick tillfälle att presentera sig. Kent är bosatt utanför 
Skillingaryd och arbetar som grävmaskinist. Han är sedan många år engagerad i SBK 
Attila och taxägare sedan många år.  

Övriga styrelsen presenterade sig. 

§ 3. Val av justeringspersoner 
Filip Österlind och Mia Petersson valdes till justeringspersoner. 

§ 4. Godkännande av dagordning 
Dagordningen lästes upp och godkändes. 

§ 5. Föregående protokoll 
Protokollet från styrelsemötet 11 februari gicks igenom och godkändes. Protokollen från 
årsmötet och styrelsens konstituerande möte är ännu inte justerade. Dessa skickas ut 
så snart de justerats och skickats tillbaka till sekreteraren. 

§ 6. Au-beslut 
Arbetsutskottet är föreningens verkställande utskott och kan mellan mötena fatta 
beslut som inte kan vänta. I utskottet ingår ordförande, vice ordförande, kassör och 
sekreterare. Den nya styrelsen har inte fattat några au-beslut sedan föregående möte. 

§ 7. Inkommande skrivelser 

• Sekreterare och ordförande gick igenom de skrivelser som inkommit. 
• Inbjudan till viltspårkonferens (med tillhörande skrivelser och mejlsvar) 
• Ansökan om dispens att släppa hund enligt Jaktförordningen 
• Skrivelse från HS om SKK start 
• Önskemål om kontaktuppgifter till ordförande och sekreterare 

§ 8. Utgående skrivelser 

• Svar avseende kontaktuppgifter till ordförande och sekreterare 



• Svar avseende SKK Start 

§ 9. Ekonomisk rapport 
Ordförande gick igenom föreningens ekonomi, då kassören ännu inte fått tillgång till 
kontona. Vi befinner oss i en del av verksamhetsåret när det inte är så mycket intäkter. 
Till följd av januarivädret var intäkterna från drevproven lägre än vanligt. Klubben har 
haft en del utgifter under årets första månader i form av datorlicenser, 
webbplatsdomän, stamboksavgifter, bankavgifter samt kostnad för kollegier.  

Så snart kassören fått tillgång till klubbens konton kommer han att introduceras genom 
ordförande, tillika tillförordnad kassör. Ordförande sköter ekonomin fram till dess och 
ombesörjer redovisningen till Skatteverket. 

§ 10. Rapport från kommittéerna 

Utställningskommittén 

Filip Österlind, sammankallande i kommittén, redogör för arbetet. Klubben har fått 
klartecken från alla ringsekreterare till båda utställningarna. Domare är klara sedan 
länge. Vi har mottagit information om SKK Start med inloggningsuppgifter. Det är 
bestämt sedan tidigare att vi använder SKK Start för anmälan till våra utställningar. 
Systemet beskrivs som smidigt system. Den som är intresserad kan ta del av 
Kronobergs taxklubbs webbplats och titta på anmälan till Moheda.   

Frågan om checklistor kring utställningarna lyftes. Göte Roman har pratat med Mona 
Svenfelt som tidigare tagit fram dokument som underlättar planering och 
genomförande; lathund för utställning i lokalklubb, arbetsordning inför utställning, 
ringsekreterares uppgifter samt checklista på vad som ska finnas i ringsekreterarlådan. 
Göte hämtar hem dokumenten och delger utställningskommittén. 

Mia Petersson kommer att hjälpa till med serveringen även vid årets utställningar. 

Richard Wiberg sammankallar arbetsgruppen till Hultsfredutställningen och Filip 
Österlind sammankallar arbetsgruppen till Skillingaryd. 

Tomas och Helene Ögnelod tackat ja att ingå i utställningskommittén. 

Göte Roman tipsar om personer som aviserat att de kan tänka sig att hjälpa till med 
utställningarna. 

Filip Österlind ställer frågan till leverantörer om fodersponsor. 

Sebastian Åkesson hämtar in uppgifter om vandringspriser.  

 

 



 

 

Viltspårkommittén 

Viltspårsäsongen är nu igång och under våren sker flera aktiviteter, både i egen regi och i 
andras med deltagande från kommittén: 

I början av april anordnas en introduktionskurs i viltspår i Jönköpingstrakten genom Göte 
Romans försorg. Kursen omfattar fem tillfällen med ambitionen att deltagarna efteråt 
ska vara redo för anlagsklass. 

Den 5 maj är det SKK:s digitala viltspårkonferens och 18-19 maj genomförs utbildning i 
SKK start, som på sikt blir det system där alla anmälningar görs. I systemet 
kommuniceras också resultat, kataloger m.m.  

Ordinarie viltspårprov går av stapeln i Jönköpings län den 7-8 juni. 

Drevkommittén 

Även på drevsidan sker förberedelser inför införandet av SKK Start. Under maj kommer 
Svenska taxklubbens drevprovskommitté att genomföra en gemensam information för 
klubbarna i södra Sverige. Efter genomgången utbildar respektive lokalklubb sina 
domare. I vårt fall är planen att utbildning för domare sker i september, så nära 
drevsäsongen som möjligt. I september sker även drevprovsträffar.  

Det kommer att gå att använda pappersprotokoll till årsskiftet 2025/26. 

Det är i skrivande stund ännu inget ekipage anmält till Drev-SM. 

Jörgen Fransson, nyvald kassör i styrelsen, kommer även att kliva in som medlem i 
drevkommittén. 

Grytkommittén 

Mia Petersson informerar om att det i samband med Smålandsräven skedde ett par 
starter med tax. Hon meddelar även att det sannolikt, för intresserade, kommer att vara 
möjligt att gen någon grytträning i Tolg eller tillsammans med grythundsklubben i 
Hillerstorp. Om det blir aktuellt kommer Mia att kommunicera detta via klubbens 
kanaler. Filip anmäler att han kan vara behjälplig i arbetet. 

§ 11. Kommunikation 
Dialog om vad som behöver kommuniceras via klubbens kanaler. Stefan uppdaterar 
webbplatsen med aktuella kontaktuppgifter till styrelsen. Samtliga ledamöter 
uppmanas att skicka en bild som presentation till webben. 



§ 12. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte sker digitalt måndag 13 maj, kl. 19.00.  

§ 13. Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

§ 14. Mötets avslutande 

Ordförande tackade medlemmarna för ett bra möte. 

 

Jönköping den 23 april 2024 

 

…………………………………….. 
Stefan Carlsson, sekreterare 
 
 
 
Justeras 
 

……………………………………..  …………………………………….. 
Filip Österlind, ledamot   Mia Petersson, ledamot 
 
 

  

 


